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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 7/2024, konaného dňa 12. 12. 2024  

na Obecnom úrade v Ždani 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 74/2024 o 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

5. SPRÁVA NEZÁVISLÉHO AUDÍTORA o overení konsolidovanej účtovnej závierky a 

konsolidovanej výročnej správy obce Ždaňa za rok 2023 

6. Výročná správa obce Ždaňa za rok 2023 

7. Dotácie obce na činnosť spoločenských organizácií pre rok 2025 

a) TJ Hornád Ždaňa 

b) Box klub Ždaňa  

c) ZO Slovenského zväzu záhradkárov 

d) ZO Slovenského zväzu chovateľov 

e) ZO JDS Ždaňa 

f) Pod Lipami Ždaňa, o.z. 

8. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Ždaňa k návrhu rozpočtu. 

9. Rozpočet obce na rok 2025 a výhľadovo  na roky 2026 a 2027 

10.  Rekonštrukcia a modernizácia Domu smútku 

11.  Výstavba chodníka pre peších na Abovskej ulici 

12.  Rôzne: Pod Lipami Ždaňa, o.z. - žiadosť o poskytnutie priestorov 

13.  Kontrola plnenia uznesení OZ 

14.  Interpelácie 

15.  Záver 
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Zápis z priebehu zasadnutia OZ: 

 

1/ Otvorenie zasadnutia, konštatovanie uznášaniaschopnosti  

Starosta obce Ing. Ján Kokarda privítal všetkých prítomných – poslancov,  na siedmom 

zasadnutí OZ v Ždani v roku 2024.  

 

2/ Určenie zapisovateľ a overovateľov zápisnice  

Konštatoval, že prítomní sú 8 poslanci z 9, OZ je uznášaniaschopné. 

 

Za zapisovateľku určil Mgr. Teréziu Rusnákovú. 

 

3/ Schválenie programu 

Starosta oboznámil prítomných o zmenenom programe zasadnutia, pričom vysvetlil dôvody. 

Z rokovania boli vypustené body 3 a 4 kvôli úprave znenia VZN č. 73/2024, ktoré žiadala 

doplniť p. prokurátorka. P. starosta skonštatoval - VZN č.73/2024 ešte raz opravíme, doplníme 

s vierou, že bude spĺňať všetky zákonné parametre. 

Ohľadom tohto bodu sa stretneme v januári. 

Zároveň vypadol z programu bod 13: RCZ Ždaňa - Žiadosť o odkúpenie pozemku – schválenie 

zámeru predaja, keďže žiadosť bola stiahnutá. 

Pribudol bod 8: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Ždaňa k návrhu rozpočtu – 

nedopatrením sa tento bod nedostal do programu. Bol však doplnený do zmeneného programu, 

ktorý obdržali poslanci mailom 11.12.2024. 

 

Za upravený program hlasovalo 8 poslancov, program bol schválený. 

 

Hlasovanie: za – 8 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

Počas rokovania prišiel p. poslanec Július Takáč.  

 

Poslanec P. Frák k plánovanému programu OZ žiada doplniť nasledovné samostatné 

body: 

 – kanalizácia a ČOV Ždaňa – informácie k výsledkov verejného obstarávania, najmä 

k povinnostiam zhotoviteľa, povinnostiam obce Ždaňa, stav inžinieringu stavby 

a vysporiadania pozemkov, predpokladaný termín a harmonogram realizácie vrátane 

financovania 

 – čistenie rigolov na ulici Mýtna – informácie o termíne a spôsobe dohodnutého záväzku 

Správy ciest KSK ako správcu cesty zodpovedného aj za bežnú údržbu ciest vrátane čistenia 

a údržby priekop, rigolov, priepustov. Zanedbaný rigol spôsobuje v intenzívnom daždi 

dlhodobo zatápanie dvorov a majetkov obyvateľov ul. Mýtnej 

– zvýšenie bezpečnosti chodcov – informácie o stave príprav a realizácie opatrení na zvýšenie 

bezpečnosti chodcov. Táto aktivita sa v roku 2024 vecne nenaplnila. 

 

Hlasovanie: za – 5 (poslanci I. Bakši, I. Buchla, J. Karajoš, P. Frák, P. Juhás) 

  proti – 3 (poslanci B. Horňák, S. Rusnák, I. Gergely) 

  zdržal sa – 1 (poslanec J. Takáč) 

Program bol schválený s doplnením bodov poslanca P. Fráka do bodu 12.Rôzne. 
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4/ Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 74/2024 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pozmeňujúcim 

návrhom vo výške 0,10141€ na deň 

Starosta v úvode tohto bodu oboznámil poslancov s dátami o odpadoch za predošlý rok: 

- náklady za odpad 01.01. – 31.12.2023 – 48 294 € 

- poplatok TKO sa vypočítaval podľa nákladov z roku 2023 

- chýbalo 13 000 €, aby sme dorovnali príjmy k výdavkom 

- výpočet 48 294 € : 1350 obyvateľov = 0,10141 €/deň, a teda 37 € obyvateľ/rok 

 

Nasledovala diskusia: 

- I. Buchla – možno trocha navýšiť? Mne vyhovuje tento systém 

- starosta – ľudia konzumujú, nakupujú, vyhadzujú....tak radšej k nám ako na ihrisko, 

alebo inde 

- I. Bakši – ja ťa p. starosta chcem poprosiť, aby si sledoval dotácie na odpad 

                          - bolo by dobré mať človeka, ktorý by v obci riešil odpad (Konáre, kríky...) 

                          - nie však zmluvne zaviazať človeka napr. na 2 roky a nič nebude robiť 

- starosta – áno, súhlasím, avšak úrad práce zaplatí 6-9 mesiacov odvody na 1 človeka, pričom 

výdavok je celý rok ho zamestnať 

                  - zároveň musí byť tento v evidencii úradu práce 

- B. Horňák – od budúceho roka sa bude minimálna mzda navyšovať na 1000€ 

- P. Frák – údržbár v obci by sa zišiel 

- starosta – takto zle ešte nebolo, nedokáže ušetriť na projekty, vezmú nám ešte financie na MŠ 

-P. Frák – Kosit dvíha ceny 

              - má monopol, súhlasím s VZN, ak sa znova otvorí táto téma 

 

- OZ schvaľuje Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 74/2024 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pozmeňujúcim návrhom 

vo výške 0,10141€ na deň 

 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

5/   SPRÁVA NEZÁVISLÉHO AUDÍTORA o overení Individuálnej účtovnej závierky a 

Konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2023 

P. starosta otvoril tento bod informáciou o tom, že túto správu vypracovala audítorka 

v spolupráci s ekonómkou. 

P. starosta prečítal záver správy: „neexistujú zistenia, ktoré by som mala uviesť. Všetko je 

v súlade s účtovníctvom“.  

 

 

- OZ berie na vedomie  SPRÁVU NEZÁVISLÉHO AUDÍTORA o overení Individuálnej 

účtovnej závierky a Konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2023 

 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0  
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6/ Konsolidovaná výročná správa obce Ždaňa za rok 2023 

Tento bod otvoril p. starosta s konštatovaním, že na pracovnom stretnutí 02.12.2024 boli nejaké 

pripomienky a dotazy, ktoré sme upresnili a doplnili. Konštatuje sa tu všetko, čo sa počas roka 

2023 robilo v Ždani. 

 

- OZ berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu obce Ždaňa za rok 2023 

 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

7/ Dotácie obce na činnosť spoločenských organizácií pre rok 2025: 

P. starosta objasnil poslancom, že pri zostavovaní rozpočtu sme brali do úvahy všetky žiadosti. 

Keďže dôchodcovia a záhradkári nemajú IČO, financujeme ich výdavky cez náklady obce – 

poznámka p. starostu - zákon o rozpočte. Ich výdavky sú rozpustené v rozpočte, pričom 

ekonómka sleduje limity. 

Snažíme sa, vítame a aj naďalej chceme podporovať činnosti organizácií v našej obci. 

 

7a/  TJ Hornád Ždaňa – futbalový klub pre rok 2025 vo výške 15.000,-€ 

- OZ schvaľuje dotáciu na činnosť TJ Hornád Ždaňa – futbalový klub pre rok 2025 vo výške 

15.000,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

7b/ Box klub Ždaňa pre rok 2025 vo výške 1.500,-€ 

- OZ schvaľuje dotáciu na činnosť Box klubu Ždaňa pre rok 2025 vo výške 1.500,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

7c/ ZO Slovenského zväzu záhradkárov pre rok 2025 vo výške 1.500,-€ 

- OZ schvaľuje dotáciu na činnosť ZO Slovenského zväzu záhradkárov pre rok 2025 vo výške 

1.500,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

7d/ ZO Slovenského zväzu chovateľov pre rok 2025 vo výške 150,-€ 

- OZ schvaľuje dotáciu na činnosť Box klubu Ždaňa pre rok 2025 vo výške 150,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

7e/ ZO JDS Ždaňa pre rok 2025 vo výške 2.500,-€ 

- I. Buchla – na čo financie potrebujete? 
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- p. starosta prečítal program ZO JDS, pričom vychádzame  z výdavkov organizácie 

 

- OZ schvaľuje dotáciu na činnosť ZO JDS Ždaňa pre rok 2025 vo výške 2.500,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

7f/ Pod Lipami Ždaňa, o.z. pre rok 2025 vo výške 1.000,-€ 

- PharmDr. Lenka Hudymačová, zakladateľka občianskeho združenia Pod Lipami 

Ždaňa, o.z., predstavila plány, víziu, taktiež spôsoby získavania financií na podporu 

fungovania občianskeho združenia Pod Lipami Ždaňa (a teda sponzori, 2%, dotácie, grantové 

projekty, atď...) 

- L. Hudymačová – príspevok 1000 € by som využila na nákup stohovateľných stoličiek, stolov, 

vešiakovej steny, rohoží... 

-  ostali 2 miestnosti na rekonštrukciu (napr. soľná jaskyňa), ďalšia miestnosť parketová so 

zrkadlami na rôzne aktivity 

- chcem zmobilizovať mladých ľudí, založiť ľudový súbor... 

- p. Buchla – z čoho budeš fungovať? 

- L. Hudymačová – budúci rok plánujem získať financie z  2%, dotácie, projekty, KSK, nadácie 

atď... 

-  aktivity dobudúcna – krúžok stolných hier, plánujem organizovať nízko nákladové aktivity 

- Parezka N.O. – preinvestovala 9 900€, vytvorila terapeutickú miestnosť, radi by sme na 

niektoré aktivity nadviazali 

- priestor bude zdieľaný s dôchodcami, stretnutie mladých, starých....preto uvažujeme a chceme 

používať pracovný názov „ŠKOLKA“ 

 

- OZ schvaľuje dotáciu na Pod Lipami Ždaňa, o.z. pre rok 2025 vo výške 1.000,-€ 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

8/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Ždaňa k návrhu rozpočtu na rok 2025  

a roky 2026-2027 

Starosta prečítal údaje a záverečné stanovisko zo správy hlavného kontrolóra p. Ing Ladislava 

Nyulasziho. 

 

- OZ berie na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Ždaňa k návrhu rozpočtu 

na rok 2025 a roky 2026-2027  

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

9/ Rozpočet obce na rok 2025 a výhľadovo na roky 2026 a 2027 

P. starosta – zopakoval, že činnosť organizácií je rozpustená v rozpočte na rok 2025 

- p. Frák – rozpočet ostáva? 

- p. starosta – 1.úprava rozpočtu bude v januári, alebo vo februári  
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- p. starosta vymenuje priority 2025: – rekonštrukcia Domu smútku, cca.100 000€ (95 

000€) – oslovím p. farárov (rozlúčky v kostole, opravy budú rýchle). Výsledok bude pekný 

a zároveň praktický (napr. zabudovaním klímy). 

 

- Abovská cesta (chodník) – priestorový problém (káble, plyn), koncom januára musíme mať 

stavebné povolenie 

- p. Horňák – po jednej strane pôjde? 

- p. starosta – smer Trstené, po pravej strane vkuse 

- p. Frák – kanál tam plánujeme?  

- p. starosta – nie, tam nie – prioritou je zvýšenie bezpečnosti chodcov, taktiež dopravné 

značenie 

 - p. Frák – keďže nemáme kanál uprednostnil by som asfalt, v Myšli majú pekný asfalt 

- p. starosta – sú tam siete, tráva urobí hrbolčeky, každý má iný názor, asi zámková dlažba 

- p. Bakši – bude sa dvíhať obrubník? Vstupy do domov? 

 

- Rekonštrukcia čističiek pri bytovkách – starosta konštatuje, že sú po životnosti – máme 

rozpočet na 3 nové – 75 000€ 

- Rekonštrukcia ZŠ - zateplenie, triedy  

- Kompostér do každej domácnosti – MIRRI – dotácia 47 416€ 

- p. Frák – okrem malých čističiek máme všetko pripravené 

- p. starosta – financovanie malých obcí – nárokovateľné peniaze na obec z VÚC  

 

 

- OZ schvaľuje Rozpočet obce na rok 2025 a berie na vedomie Rozpočet obce výhľadovo na roky 

2026 a 2027 bez výhrad  

 

  

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

10/ Rekonštrukcia a modernizácia Domu smútku 

Starosta informoval prítomných poslancov, že do konca júna 2025 musí byť projekt finančne 

uzavretý. Stavebný náklad 92 328€. Peniaze z miestnej akčnej skupiny. 

- p. Takáč – murárske práce budú? 

Starosta – okolo modernej klimatizácie bude na jednej stene potrebná vysprávka, vymaľuje sa. 

Predstava architekta je nie na bielo. 

 

- OZ berie na vedomie informáciu o Rekonštrukcii a modernizácii Domu smútku 

 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

11/ Výstavba chodníka pre peších na Abovskej ulici 

- p. Takáč – aký bude najužší chodník? 

- p. starosta – 110 cm by bolo dobre, okolo Old Pubu to je tesné, pretože komunikácia musí 

mať 3 metre 

- p. Gergely – ak preložíme stĺp? 
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- p. Frák – za koľko? Finančne, časovo? Pozri projekt, bude sa stavať 

- starosta – stĺpy budú meniť  

- p. Rusnák – chodník bude po pravej strane? 

- p. Bakši – ak sa nájdu peniaze, ktorý chodník bude ďalší na prerábku? Chcem to počuť. 

- starosta – podľa predloženého zámeru 

 

- OZ berie na vedomie prípravu projektovej dokumentácie na Výstavbu chodníka pre peších na 

Abovskej ulici v termíne do 06/2025 podľa predloženého zámeru 

 

Hlasovanie :  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

12a/ Rôzne: Žiadosť o poskytnutie priestorov Občianskemu združeniu Pod Lipami 

Ždaňa, o.z. 

Starosta -  otvoril tento bod so slovami, že poskytnutie nie je šťastný názov 

              - spoločné užívanie priestorov je určite trefnejší a presnejší pojem 

              - p. Jolka Vargová (ZO JDS Ždaňa) a p. Lenka Hudymačová (Pod Lipami Ždaňa, o.z.) 

si to musia vzájomne nastaviť  

              - je potrebná dohoda o hmotnej zodpovednosti 

              - momentálne sú tu požičané stoličky z obecného úradu, príbory 30 ks 

              - celkové práce zaplatené predošlou „Parezkou“, boli viac ako 40 000 €, všetky 

investície zostávajú obci Ždaňa – keďže v zmluve to bolo ukotvené – teda nie sme povinný 

čokoľvek vysporadúvať 

              - energie bude pokrývať obec Ždaňa, ako to robí už istý čas (temperovanie prázdnej 

budovy) 

- L.Hudymačová – predstavila v bode 7f/ plány, víziu, taktiež spôsoby získavania financií na 

podporu fungovania občianskeho združenia Pod Lipami Ždaňa (a teda sponzori, 2%, dotácie, 

grantové projekty, nadácie...)  

 

- I. Bakši – 1000 € príspevok je dosť málo na úvod, z čoho to chceme financovať?  

-  P. Frák – existujú spoločnosti, ktoré ponúkajú vyradený nábytok 

- I. Gergely – nechceme tam „ZOO“, troška estetické to predsa musí byť 

                  - nechceme zberňu nepotrebného starého nábytku 

 

 

- OZ schvaľuje Žiadosť o poskytnutie priestorov Občianskemu združeniu Pod Lipami Ždaňa, o.z. 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

12b/ Rôzne: Doplnenie programu 
1. Kanalizácia a ČOV Ždaňa – informácie k výsledkom verejného obstarávania  

- p. Frák - v akom stave je stavebné povolenie 

- starosta – stavebné povolenie bolo vydané, je platné 

               - na ČOV a kanalizáciu samostatne – zmena stavby pred dokončením 

               - budúci dodávateľ sa zaviazal 

- p- Fráka – zmluva sa zverejnila minulý týždeň, majú 3 mesiace 

                - takže nám budúci rok dodá projekty? 
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- starosta – áno, na intenzifikáciu ČOV neviem nikoho nikde zaviazať, aby dofinancoval celú 

stavbu 

               - my sme investor, čaká sa, že v januári bude výzva, aby sme sa vedeli uchádzať 

o financie z akejkoľvek výzvy 

- p. Horňák – rozpočet na kanalizáciu je 10. 000 000€ na malú obec 

- p. Frák – prípojky? 

- p .Bakši – každý sa pripojí sám? 

- p. starosta – harmonogram prác nechajme na dodávateľa vzhľadom na technológiu (minimálne 

1000 ľudí musí byť pripojených) 

- p. Buchla – naša účasť je aká? 

 

- OZ berie na vedomie informácie ku plánovanému projektu Kanalizácia a ČOV Ždaňa 

Hlasovanie :  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 
 

2. Čistenie rigolu na ul. Mýtna  

 

- OZ berie na vedomie Informáciu o čistení rigolov na ulici Mýtna 

Hlasovanie:  za – 9 

                     proti – 0 

                     zdržal sa - 0 

 

3. Zvýšenie bezpečnosti chodcov- informácia o stave príprav a realizácie opatrení na 

zvýšenie bezpečnosti chodcov  

- križovatka okolo kostola 

- presvietenie prechodov 

 

- OZ berie na vedomie Informáciu o stave príprav a realizácie opatrení na zvýšenie bezpečnosti 

chodcov 

 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

13/ Kontrola plnenia uznesení OZ č. 6/2024 
 

-OZ berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ č. 6/2024 

Hlasovanie:  za – 9 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

14/ Interpelácie 

-p. Karajos – cyklochodník – všimol som si osvetlenie 

-p. starosta – tiež som si všimol, napájajú sa z Čane/ rozdelíme si to?!? 

                  - prišli za mnou ľudia s ponukou 47 000€ s DPH 

                  - 15 stĺpov + príslušenstvo  

                  - musíme sa s nimi stretnúť (Čaňa 260 m, Ždaňa 360 m cyklochodníka) 

- p. starosta – urobím nacenenie solárnych svietidiel?!? Potrebujeme nové stĺpy? 

                   - posúdime možnosti 
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15/ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísala:                                                                                         Starosta Obce Ždaňa 

Mgr. Terézia Rusnáková                                                                    Ing. Ján Kokarda 

V Ždani, 12.12.2024                           

 

 


